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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kitart-e a lokátor-állomás telepítésének terve mellett a minisztérium?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter úr!

Baranya megye lakosságát erősen felzaklatta az a hír, miszerint a Medgyessy - Kormány a
térségben élő polgárok heves tiltakozásának ellenére is megkívánja valósítani a Zengőre
telepítendő lokátorállomás tervét .
A tervezett objektum nemcsak a közvetlen közelben élők életkörülményeit rontják, de a
megye turisztikai esélyeit is jelentősen visszavetik . Az egyre erősödő hazai és nemzetközi
versenyben egy ilyen jellegű veszélyforrás telepítése megbéníthatja a turizmusban érdekelt
vállalkozások versenyképességét . Jól láttuk, hogy bármely környezeti katasztrófa - Tiszai cián
szennyeződés, Balaton víz szintjének drámai csökkentése - illetőleg veszélyes üzemi baleset -
Paks - esetén nemzetközi szakmai sajtó azonnal kiemelt terjedelemben riasztotta el a
hazánkba készülő vendégeket .
Nem engedhetjük, hogy a Siklós - Villányi borút, a Harkányi Gyógyfürdő, értékes nemzeti
parki területünk, Pécs kulturális örökségei által kifejtett vonzerő gazdasági hozadékát egy
kellően végig nem gondolt katonai beruházás veszélyeztesse .
Kérdezem ezért miniszterurat :
- a sorozatos polgári megmozdulások, petíciók ellenére sem látnak más megoldást a NATO

légtérvédelmi rendszerének tervezett fejlesztésére?
- milyen ütemben tervezik a beruházás megvalósítását?

Várom válaszát!
Budapest, 2004 . január 7 .
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	 Írásbeli kérdés!
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